
 

 

 
 
 
 
 
Nr. 79/2022 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 04 noiembrie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 2 reprezentanți ai 
satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklós 
András - sat Coșeni, lipsind: Debreczeni László, Keresztes László, Kolcza István, Kádár 
Imola. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1378/2022. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Morar Edith director executiv Direcția Juridică 
și Restituirea Proprietăților, înlocuitorul secretarului general al municipiului Sfântu 
Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m./lb.r.): „Bună 
ziua. Sunt Cserey Zoltán, președintele ședințelor din această lună. De la început vom face 
prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Înainte de a începe ședința aș dori să vă aduc la cunoștință următoarele, 
voi citi în limba română: (lb.r.): Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă 
supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un 
interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt 
obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema 
respectivă. Avem astfel de cazuri? Nu sunt, putem să mergem mai departe. În ședința 
noastră extraordinară din prima săptămânii a lunii noiembrie avem un punct pe Ordinea de 
zi. Aș propune ca să procedăm ca și până acum, întâi să prezentăm punctele de pe Ordinea 
de zi, și după aceea să votăm Sunteți de acord?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, da sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de 
acord” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Acum vă 
rog să faceți propuneri la Diverse.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Am două propuneri la 
Diverse. Toth-Birtan Csaba sunt. Primul ar fi proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii 
unor terenuri situate în municipiul Sfântu Gheorghe, cartierul Câmpul Frumos. Al doilea ar 
fi dezlipirea unui teren situat în municipiul Sfântu Gheorghe, cartierul Câmpul Frumos.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Mai are cineva?” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Da. Aș vrea să mai 
adaug un punct D3 privind aprobarea asocierii între Municipiul Sfântu Gheorghe prin 
Consiliul Local al Municipiului Sfântu Gheorghe şi Ansamblul de Dansuri “Trei Scaune - 
Háromszék” din Sfântu Gheorghe în vederea organizării evenimentului cultural „Întâlnirea 
Muzicii şi Dansului Popular”, ediția a XXXII-a. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): 
„Mulțumesc frumos. (lb.r./lb.m.): Mai sunt și alte propuneri în legătură cu Ordinea de zi? 
Dacă nu, vă rog să votați luarea pe ordniea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor pe Ordinea de zi.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de 
acord” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Scuze, sunt Jancsó Éva și și eu sunt de 
acord. Mulțumesc.” 



 

 

 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, introducerea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1, D2 și D3 pe Ordinea de zi. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m./lb.r.): „Acum 
să votăm Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Acum 
începem discutarea proiectelor de hotărâri.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 
general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2022. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Bugetul se modifică 
cu suma de 264.554,75 lei, sumă care se acordă Colegiului ”Székely Mikó” pentru a achita 
contravaloarea achizițiilor de diferite materiale sanitare și echipamente în cadrul 
proiectului la care a acces pentru amelioarea efectelor provocate de criza, pandemia 
COVID-19.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 482/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Are cineva întrebări? Dacă nu, proiectul de hotărâre a fost avizat de către comisiile 
de specialitate nr. I și V. Mergem mai departe.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii 
unor terenuri situate în municipiul Sfântu Gheorghe, cartierul Câmpul Frumos. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „La propunerea firmei 
noastre Sepsiipar SRL propunem alipirea a două suprafețe una de 33.722 mp cu una de 
10.000 de mp, din care rezultă una de 45.244 de mp, care va fi dat în concesiune unui 
investitor în Parcul Industrial.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 483/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Mulțumim 



 

 

frumos. Proiectul de hotărâre a fost avizat de către comisiile de specialitate nr. I, II și V. 
Urmează punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii 
unui teren situat în municipiul Sfântu Gheorghe, cartierul Câmpul Frumos. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Tot la propunerea 
Sepsiipar SRL propunem dezlipirea unui teren de 18.273 mp în Parcul Industrial și va 
rezulta un lot de 5.983 mp, unul de 9.865 mp și unul de 2.425 mp. Unul dintre loturi va fi 
cu destinația drum, iar celelalte două pot fi oferite spre concesionare învestitorilor în Parcul 
Industrial.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 484/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate nr. I, 
II și V. În sfârșit am ajuns la punctul D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii 
între Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al Municipiului Sfântu Gheorghe şi 
Ansamblul de Dansuri “Trei Scaune - Háromszék” din Sfântu Gheorghe în vederea 
organizării evenimentului cultural „Întâlnirea Muzicii şi Dansului Popular”, ediția a 
XXXII-a. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc frumos. La 
punctul D3 este vorba de o asociere între Consiliul Local al Municipiului Sfântu Gheorghe 
şi Ansamblul de Dansuri “Trei Scaune - Háromszék” în vederea organizării a celei de a 32-
a ediție a evenimentului „Întâlnirea Muzicii şi Dansului Popular”. Evenimentul va avea loc 
la Arena Sepsi între 11 și 12 noiembrie 2022. Vom contribui cu o sumă de 145.000 de lei. 
Vă mulțumesc.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 485/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r./lb.m.): 
„Mulțumim. Proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate 
nr. I, IV și V. Aveți întrebări, sau ceva de adăugat? Dacă nu sunt, trecem la votare. Trebuie 
să votăm despre punctele 1, D1, D2 și D3. Dacă se poate vă rog să spuneți așa.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 
1, respectiv cu D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv cu D1, D2 și D3.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de 
acord cu punctul 1, D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
1, D1, D2 și D3. Mulțumesc.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1, respectiv 
cu D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1, respectiv 
cu D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 
1, la fel cu D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctul 1, respectiv cu D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv cu D1, D2 și D3.” 



 

 

 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctulele 1, 
D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctul 1, respectiv de la Diverse cu punctele D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv cu D1, D2 și D3.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 
1, respectiv cu punctul D1, D2 și D3.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Scuze, dar nu am semnal bun. 
Sunt de acord cu punctul 1, respectiv cu punctele D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv cu D1, D2 și D3.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv cu punctele D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 
1, D1, D2 și D3.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m./lb.r.): „S-a 
mai prezentat cineva între timp? Dacă nu, am ajuns la sfârșitul ședinței. Mulțumim pentru 
prezență. Vă urez o după amiază plăcută și sănătate tuturor. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 24 noiembrie 2022. 
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